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Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviseletben 2024. február 1. és 2024. február 29. közötti 

időszakban végzett tevékenységéről 

 

Üléseken való részvétel 

 

2024.02.05. - HK ülés részvétel 

2024.02.12. - HK ülés részvétel 

2024.02.19. - HK ülés részvétel 

2024.02.19. - Stratégiai Bizottsági ülés részvétel 

2024.02.26. - HK ülés részvétel 

2024.02.07. - Kari Tanács ülés részvétel 

 

Kari Tanács-, Kari Bizottságokban való részvétel 

 

Kari Tanulmányi Bizottság 

- Kérvények elbírálásával foglalkoztam tizenkilenc alkalommal. 

 

Bizottságban végzett tevékenység 

 

Rendezvényszervező Bizottság 

- Részt vettem a megkereső brossúra frissitésében. 

 

Felelősi munkák 

 

Elnök 

- A Hallgatói Képviselet ösztöndíj elbírálásával foglalkoztam. 

- A Közéleti ösztöndíj elbírálásával foglalkoztam. 

- A vizsgált időszak alatt több alkalommal egyeztettem Lévai Imrével az EHK Gazdasági 

referensével a felmerülő igényeinkkel kapcsoaltban. 
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- A vizsgált időszak alatt több alkalommal hallgatói megkeresésekre válaszoltam. 

- A vizsgált időszak alatt több alkalommal részt vettem vezetőségi megbeszélésen. 

- A vizsgált időszak alatt több alkalommal egyeztettem Mahler Andrással az Épírőmérnöki Kar 

gazdasági dékányhelyettsével a Kari Egyesülettel kapcsolatban felmerülő aktialításokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Hajnal Csongorral a felmerülő 

aktualításokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Varga Viktóriával a 

Rendezvényszervező Bizottsággal kapcsolatban. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal Gólyatábor Főszervezői megbeszélést tartottam. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal részt vettem az EHK x Elnökök megbeszélésen. 

- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Bara Anitával a képviseletet érintő 

aktualitásokról. 

- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Baranyai Dóra Eszterrel a képviseletet érintő 

aktualitásokról. 

- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Major Sándorral és Grizák Mátével az 

Értékesítési és Szolgáltatási Igazgatóság munkatársaival a felmerülő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Orbán Balázzsal a MŰHASZ Kft. 

ügyvezető igazgatójával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Radácsi Kristóffal az EHK elnökével a 

felmerülő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Szalkay Péter Dáviddal a Mentorgárda 

körvezetőjével az öntevékeny kört érintő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Terjék Adriánnal a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Varga Kittivel a kollégium területét érintő 

aktualitásokról. 

- Bizottságvezetői ülést tartottam. 

- Egyeztettem a VIBO-val a rendezvnybejelentőkkel kapcsolatban. 

- Egyeztettem Bábel Zoltán ÜMSZ alkalmazottal a beléptetőrendszrrel és a rendezvényekkel 

kapcsolatban. 

- Egyeztettem Dr. Varga Gabriellával a Pályaorientációs Bizottság elnökével a pályaorientációs 

eseményekkel kapcsolatos aktualításokról. 

- Egyeztettem Puskely Viktóriával a képviseleti tevékenységével kapcsolatban. 
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- Egyeztettem Radácsi Kristóffal az EHK elnökével és Baranyai Dóra Eszterrel az ÉMK HK új 

EHK-delegáltjával a KHK működéséről. 

- Egyeztettem Szabó Bencével a BME Zielinski Szilárd Építőmérnöki Szakkollégium új elnökével 

a felmerelő aktualításokról. 

- Egyeztettem Szalkay Péter Dáviddal a Mentorgárda körvezetőjével és Réti Dominikkal a 

Szakest főszervezőjével a rendezvénnyel kapcsolatban. 

- Egyeztettem Szentgyürgyvölgyi Adél Eszterrel a képviseleti tevékenységével kapcsolatban. 

- Levelezőlistára érkező anyagokat néztem át, véleményeztem és szükség esetén továbbítottam. 

- Részt vettem a HÖOK Közgyűlésén az Óbudai Egyetemen. 

- Részt vettem a Kibővített Kollégium Bizottság ülésén. 

- Részt vettem a Kollégiumi Fegyelmi Tárgyaláson. 

- Részt vettem a MŰHASZ - Klubok évnyitó egyeztetésén. 

- Részt vettem a Swietelsky Magyarország Kft.-vel történő szponzorációs egyeztetésen. 

- Részt vettem az Összegyetemi Vezetői Értekezleten. 

- Hivatalos levelet írtam és küldtem ki az ÉMK HK személyi változásaivel kapcsolatban. 

- Összefoglalót készítettem a Kari Tanács ülésre. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Rózsa Szabolccsal az Építőmérnöki 

Kar Dékánjával a felmerülő aktualításokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Molnár Gáborral a Vásárhelyi Napok 

főszervezőjével az esemény előrehaladásával kapcsolatban. 

- Adatszolgáltatást végeztem a Gondnokság és a Portaszolgálat részére. 

 

Egyéb feladatok 

 

Egyéb 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kobolák Viktorral a 2024-es 

Gólyatábor főszervezeőjével. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Gaál Virággal a Diverzum 

összekötőjével a partneri kapcsolattal kapcsolatban. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kristóf Máriával a MŰHASZ Kft. 

Partnerkapcsolati Csoport vezetőjével a felmerülő aktualításokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Roszik Renáta ÉSZI munkatársával 

az IMT International Week programsorozattal kapcsolatban.  
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- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal részt vettem a Kollégium "B" épületi liftjével 

kapcsolatos műszaki egyeztetésen a munkálatok előrehaladtával és aktualitásokkal kapcsolatban. 

- A vizsgált időszak során több alkalommal emlékeztető korrektúrázásával foglalkoztam. 

- A vizsgált időszak többszöri alkalommal a Hallgatói Képviselet helyiségeinek pakolásával 

foglalkoztam. 

- Az időszak alatt többször egyeztettem Tóth Józseffel a Vásárhelyi Pál Kollégiumi Gondnokkal 

a kollégium területét érintő aktualitásokról 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal beszerzési megrendelőkkel és elszámolásokkal 

foglalkoztam. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Czikó Norberttel a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Fődi Róberttel a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Laczkovich Bence Márkkala Palibácsi Kör 

vezetőjével a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Mester-Szabó Eszterrel a MŰHASZ Kft. 

alkalmazottjával a klub területén felmerülő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Móri Sándorra a MŰHASZ Kft. 

alkalmazottjával a klubok területén felmerülő NTAK és Fruitsys rendszerrel kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Pallagi Norberttel a Vásárhelyi Klub 

vezetőjével a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Pusztay Botonddal a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Sipos Szabolccsal a MŰHASZ Kft. 

alvállalkozójával a klubok területén felmerülő villamossági fejlesztésekkel kapcsolatban. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Tóth Borkával a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Bejárást tartottam az IMT International Week rendezvénysorozattal megvalósításával 

kapcsolatban. 

- Egyeztettem a Képkocka öntevékeny kör képviselőivel a Klubok forgatási igényeivel 

kapcsolatban. 

- Egyeztettem Gaál Virággal a Diverzum Markeing managerével, Laczkovich Bence Márkkal és 

Varga Viktóriával a felmerülő szponzorációs lehetőségekkel kapcsolatban. 
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- Egyeztettem Laczkovich Bence Márkkal a szponzorációs együttmáködésekkel kapcsolatban. 

- Egyeztettem Pápa Zsomborral a Drönk működésével kapcsolatban felmerülő aktualításokról. 

- Egyeztettem Pusztay Botonddal és Kristóf Máriával a MŰHASZ Kft. alkalmazottjaival a 

Diverzum együttműködésről. 

- Integráltam a Hallgatói Képviselet hivatalos kommunikációs platformjába a Vásárhelyi Napok 

kapcsolatos kommunikációs csatornákat. 

- Rendezvénybejelentőkkel foglalkoztam. 

- Réstr vettem a KHK és a Klubok tisztítószer és eszköz beszerzésén. 

- Részt vettem a Vásárhelyi Pál Kollégium tavaszi féléves szobaosztásán. 

- Részt vettem a 2024. évi Szakest költségvetés táblájának elkészítésében. 

- Részt vettem a 2024. évi Vásárhelyi Napok költségvetés táblájának elkészítésében. 

- Részt vettem a MŰHASZ Kft által szervezett megbeszélésen a Vásárhelyi Napokkal 

kapcsolatban. 

- Részt vettem a Vásárhelyi Nagyterem Friutsys rendszer telepítésén és beüzemelésén. 

- Részt vettem és. koordináltam a Klubok kisflimjeinek forgatását. 

- A Hallgatói Képviselet Tanácskozási jogú tagság betöltésére vonatkozó pályázati kiírás 

véglegesítésével foglalkoztam. 

- Tudásátadáson vettem részt a Fruitsys rendszer kezelésével kapcsolatban. 

- Tudásátadást tartottam Laczkovich Bence Márknak a HK általámnos működésével, az irodai 

renddel, a levelezőlistákkal és a driveval kapcsolatban. 

- Tudásátadást tartottam levelezőrendszerrel és Drive használattal kapcsolatban. 

- Értesítést írtam a Vásárhelyi Pál Kollégiumba található levelekkel kapcsolatban. 

- A vizgsékt időszak alatt többszöri alkalommal egyzettem a Nagyterem ablak fólia megújításával 

kapcsolatban. 

- Tanszéki teremigényléssel foglalkoztam az EHK eseményére. 

- Hivatalos levélpapír minták létrehozásával foglalkoztam. 

- A Vásárhelyi Napok logó és karszalag pályázat kiírás véglegesítésével foglalkoztam. 

- A 2024-es Gólyatábor szervezői pótpályázat kiírás véglegesítésével foglalkoztam. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kiss Dorottyával a Képítő Fotókör 

vezetőjével felmerülő technikai igényeikről. 

- Frissítettem a Hallgatói Iroda ajtajának hozzáféréseit. 

 

Értékelés 
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A fenti időszakban végzett tevékenységért a képviselő az alábbi pontokat kapja: 

Összesített pont: 160,23 pont 

A fenti időszakban végzett tevékenységért megítélt ösztöndíj: 160 200 Ft 

 


